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BRM.0002.27.2020 
Protokół Nr XXVII/20 

z XXVII sesji Rady Miejskiej w Rynie 
odbytej w dniu 22 grudnia 2020 roku 

 
 

Obrady odbywały się w sali konferencyjnej Urzędu Miasta i Gminy  przy ul. Ratuszowej 2 w Rynie  
w godz.10:00 do 11:00. Przewodniczący Rady Miejskiej – Juliusz Brant  prowadził obrady 
 z wykorzystaniem środków porozumiewania się na odległość – w zdalnym trybie obradowania. 

 
W obradach uczestniczyli: 
 
-     Przewodniczący Rady Miejskiej – Juliusz Brant 
-     Radni – udział zdalny 
-     Burmistrz MiG – Jarosław Filipek 
-     Zastępca Burmistrza MiG – Monika Chyła 
-     Skarbnik Gminy   Agnieszka Kozłowska–Budka 
 
 
Porządek obrad: 
 
1. Otwarcie sesji, stwierdzenie prawomocności obrad. 
2. Zapytanie o ewentualny wniosek w sprawie zmiany porządku obrad. 
3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji w dniu 12 listopada br. 
4. Informacje i komunikaty Przewodniczącego Rady o działaniach podejmowanych  w okresie   
    między sesjami. 
5. Podjęcie uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Ryn  na lata 2021-  
    2027. Druk 1 
6. Uchwalenie budżetu Gminy Ryn na 2021 rok Druk 2 : 
    1/ odczytanie projektu uchwały budżetowej 
    2/ odczytanie opinii poszczególnych komisji Rady 
    3/ odczytanie opinii w sprawie projektu budżetu przedstawionej przez przewodniczącego             
        komisji  właściwej do spraw budżetu 
    4/ odczytanie opinii  Regionalnej Izby Obrachunkowej  
    5/ dyskusja nad projektem uchwały budżetowej 
    6/ głosowanie nad uchwałą budżetową.  
7. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia planu pracy Rady Miejskiej w Rynie na 2021r. Druk 3 
8. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia planu pracy Komisji Rewizyjnej Rady  Miejskiej    
    w Rynie na 2021r. Druk 4 
9. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia planów pracy stałych Komisji Rady Miejskiej  w Rynie na  
    2021r. Druk 5 
10. Podjęcie uchwały w sprawie przeznaczenia do sprzedaży nieruchomości   
     niezabudowanych, oznaczonych nr 95/15, nr 95/16, nr 95/17, nr 95/18, nr 95/19 i nr  95/20   
     położonych na terenie miasta Ryn. Druk 6 
11. Podjęcie uchwały w sprawie wyznaczenia obszaru i granic Aglomeracji Ryn. Druk 7 
12. Podjęcie uchwały w sprawie zmian budżetu Gminy Ryn na 2020r. Druk 8 
13. Podjęcie uchwały w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Ryn na lata  
      2020-2027. Druk  9 
14. Sprawy różne, wolne wnioski i informacje.    
15. Zamknięcie posiedzenia.                           
 
Ad.1  Otwarcie sesji, stwierdzenie prawomocności obrad. 
 
Otwarcia posiedzenia dokonał Pan J. Brant - Przewodniczący Rady Miejskiej.  Stwierdził 

prawomocność obrad, w których  uczestniczyło 14 radnych.  Nieobecny Pan K.Cybul 

Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu.  
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Ad.2  Zapytanie o ewentualny wniosek w sprawie zmiany porządku obrad. 
 
Nie wniesiono wniosku o zmianę porządku obrad. 

 
Ad.3  Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji w dniu 12 listopada br. 
 
Pan J. Brant - Przewodniczący Rady Miejskiej – poddał pod głosowanie protokół z poprzedniej 

sesji z dnia 12 listopada br.  

 

W wyniku przeprowadzonego głosowania protokół został przyjęty jednogłośnie, w 
obecności 14 radnych.  
 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (14) 
Zbigniew Biziewski, Beata Barbara Bojarska, Juliusz Sebastian Brant, Elza Natalia Fitza, 
Małgorzata Jabłońska, Krzysztof Zdzisław Jarosz, Jolanta Danuta Kołakowska, Joanna Wioletta 
Kryńska-Cieśla, Andrzej Mieczkowski, Ireneusz Nieckarz, Władysław Nowikowski, Marta 
Agnieszka Owczarek, Roman Piotr Szewczyk, Andrzej Zacharczyk 
NIEOBECNI (1) 
Krzysztof Cybul 

 
Ad.4  Informacje i komunikaty Przewodniczącego Rady o działaniach podejmowanych  
          w okresie między sesjami. 
 
Pan J. Brant - Przewodniczący Rady Miejskiej: 

 

1/ poinformował, że  wpłynęło pismo Regionalnej Izby Obrachunkowej dotyczące uchwały  w 
sprawie zmian budżetu Gminy, w której znalazł się błąd pisarski i który to błąd należy  poprawić do 
dnia jutrzejszego – Uchwała NR 01202-397/20 Kolegium Regionalnej Izby Obrachunkowej w 
Olsztynie z dnia 02.12.2020r. stanowi załącznik nr 2 do niniejszego protokółu 
 
2/ odczytał petycję Pana Piotra Sterkowskiego  z dnia 15 grudnia 2020r. następującej treści : 
 
„ Działając zgodnie z artykułem 63 Konstytucji RP oraz ustawą z dnia 11 lipca 2014 r. o petycjach 
dających nam prawo do składania petycji w interesie publicznym, a także artykułem 18b ustawy o 
samorządzie gminnym wzywam Radę Miasta i Gminy Ryn  do rozpatrzenia poniższej petycji i 
pilnego przyjęcia uchwały o treści poniższej. 
 
Zgodnie z artykułem 32 Konstytucji RP wszyscy są wobec prawa równi. Wszyscy mają prawo do 
równego traktowania przez władze publiczne. Nikt nie może być dyskryminowany w życiu 
politycznym, społecznym lub gospodarczym z jakiejkolwiek przyczyny. W związku z powyższym za 
niedopuszczalne uważamy jakiekolwiek działania władz międzynarodowych, krajowych czy 
lokalnych wykluczające społecznie mieszkańców gminy Ryn  z powodów rasowych, religijnych, 
medycznych, czy sanitarnych. Działania rozumiemy jako regulacje prawne, a także wywieranie 
medialnej czy społecznej presji na urzędników czy funkcjonariuszy, przedsiębiorców, lokalne 
społeczności czy wspólnoty wyznaniowe zachęcające do jakiejkolwiek formy segregacji 
mieszkańców gminy Ryn. 

Jednocześnie przed rozpoczęciem zapowiadanych przez Rząd RP masowych szczepień 
przeciwko wirusowi SARS-CoV-2, planowanych od 2021 r., których eksperymentalnymi biorcami 
mają być także mieszkańcy gminy Ryn uznajemy za zasadne i nieodzowne, by Rząd RP uzyskał 
pisemne gwarancje ze strony producentów szczepionek, że w przypadku jakichkolwiek powikłań 
gotowi są oni przyjąć i ponieść wszelkie koszta prawne i finansowe wystąpienia niepożądanych 
odczynów poszczepiennych.  
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Stanowisko to uzasadniamy artykułem 39 Konstytucji RP zabraniającej poddawania obywateli 
eksperymentom naukowym, w tym medycznym, bez dobrowolnie wyrażonej zgody.” – petycja 
stanowi załącznik nr 3 do niniejszego protokółu. 

Pan J. Brant - Przewodniczący Rady Miejskiej – poinformował, że petycja spełnia wszelkie wymogi 
formalne petycji. Wpłynęła zgodnie z ustawą o petycjach. Zgodnie też z tą ustawą na  udzielenie 
odpowiedzi  Rada ma trzy miesiące. Zgodnie ze Statutem Gminy petycję należy przekazać Komisji 
Skarg, Wniosków i Petycji, w związku z tym petycja zostanie tam skierowana. W najbliższym 
czasie Komisja pod przewodnictwem Pana A. Zacharczyka  zbierze się i wyda opinię w sprawie tej 
petycji i przedstawi ją Radzie, która podejmie ostateczną decyzję. 
 
Ad.5  Podjęcie uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Ryn na lata   
          2021- 2027. Druk 1 ze zmianą 
 
Pani A. Kozłowska – Budka – Skarbnik Gminy – przedstawiła projekt uchwały ze zmianą. 
Poinformowała o pozytywnej opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej o projekcie uchwały. 
 
Pani M. Chyła – Zastępca Burmistrza MiG - poinformowała, że Komisja  Rozwoju Gospodarczego, 

Finansów, Rolnictwa i Turystyki  pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 
Pan J. Brant - Przewodniczący Rady Miejskiej – poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie 
Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Ryn na lata 2021- 2027. Druk 1 ze zmianą 
W wyniku przeprowadzonego głosowania uchwała została podjęta jednogłośnie, w obecności 14 

radnych. 

Uchwała Nr XXVII207//20 stanowi załącznik nr 4 do niniejszego protokółu. 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (14) 
Zbigniew Biziewski, Beata Barbara Bojarska, Juliusz Sebastian Brant, Elza Natalia Fitza, 
Małgorzata Jabłońska, Krzysztof Zdzisław Jarosz, Jolanta Danuta Kołakowska, Joanna Wioletta 
Kryńska-Cieśla, Andrzej Mieczkowski, Ireneusz Nieckarz, Władysław Nowikowski, Marta 
Agnieszka Owczarek, Roman Piotr Szewczyk, Andrzej Zacharczyk 
NIEOBECNI (1) 
Krzysztof Cybul 
 
Ad.6 Uchwalenie budżetu Gminy Ryn na 2021 rok Druk 2 : 
 
1/ odczytanie projektu uchwały budżetowej 
 
Pani A. Kozłowska-Budka – Skarbnik Gminy – przedstawiła projekt budżetu na 2021r. ze 
zmianami. 
 
2/ odczytanie opinii poszczególnych komisji Rady 
 
Pan J. Brant - Przewodniczący Rady Miejskiej – przedstawił: 
 
       1/  pozytywną opinię Komisji Oświaty, Kultury i Sportu o projekcie budżetu Gminy na 2021r.           
          - opinia stanowi załącznik nr 5 do niniejszego protokółu 
       2/  pozytywną opinię Komisji Rewizyjnej o projekcie budżetu Gminy na 2021r.           
          - opinia stanowi załącznik nr 6 do niniejszego protokółu 
       3/  pozytywną opinię Komisji Bezpieczeństwa Publicznego, Spraw Socjalnych i Zdrowia 
            o projekcie budżetu Gminy na 2021r.           
         - opinia stanowi załącznik nr 7 do niniejszego protokółu 
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 3/ odczytanie opinii w sprawie projektu budżetu przedstawionej przez przewodniczącego             
     komisji  właściwej do spraw budżetu 
 
Pan J. Brant - Przewodniczący Rady Miejskiej – przedstawił pozytywną opinię o projekcie budżetu 
Gminy na 2021r. Komisji Rozwoju Gospodarczego, Finansów, Rolnictwa i Turystyki - opinia 
stanowi załącznik nr 8 do niniejszego protokółu. 
 
4/ odczytanie opinii  Regionalnej Izby Obrachunkowej  
 
Pani A. Kozłowska-Budka – Skarbnik Gminy – przedstawiła: 
 
         1/ pozytywną opinię Regionalnej Izby Obrachunkowej o projekcie uchwały budżetowej na  
             2021r. - opinia stanowi załącznik nr 9  do niniejszego protokółu 
         2/ pozytywną opinię Regionalnej Izby Obrachunkowej o możliwości sfinansowania deficytu   
             budżetowego w wysokości 3 422 465,98 zł przedstawionego w projekcie uchwały   
             budżetowej - opinia stanowi załącznik nr 10  do niniejszego protokółu 
 
5/ dyskusja nad projektem uchwały budżetowej 
 
Pan J. Brant - Przewodniczący Rady Miejskiej – poinformował, że do Biura Rady nie wpłynęły 
żadne tematy do dyskusji. Dodał, że każdy z Radnych przynajmniej raz mógł zapoznać się z 
budżetem na Komisjach.  
 
Pan J. Filipek – Burmistrz MiG – stwierdził, że budżet jest projektem, który na pewno będzie 
modyfikowany w ciągu roku, ponieważ będą różne potrzeby, różne zmiany. Podkreślił, że na tą 
chwilę budżet został przygotowany bardzo dobrze, ma on spełniać nasze wymogi, w tym 
inwestycje. Burmistrz MiG zwrócił się do Rady o przyjęcie proponowanego budżetu. 
 
Pan J. Brant - Przewodniczący Rady Miejskiej – złożył podziękowania Pani Skarbnik, która 
ostatnio wiele nocy nie przespała,  aby zamknąć ten budżet.   
 
6/ głosowanie nad uchwałą budżetową 
 
Pan J. Brant - Przewodniczący Rady Miejskiej - poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie  
uchwalenia budżetu Gminy Ryn na 2021r. Druk 2 ze zmianą 
 
W wyniku przeprowadzonego głosowania uchwała została podjęta jednogłośnie, w obecności 14 
radnych.  
Uchwała Nr XXVII/208/20 stanowi załącznik nr 11 do niniejszego protokółu. 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: 
ZA (14) 
Zbigniew Biziewski, Beata Barbara Bojarska, Juliusz Sebastian Brant, Elza Natalia Fitza, 
Małgorzata Jabłońska, Krzysztof Zdzisław Jarosz, Jolanta Danuta Kołakowska, Joanna Wioletta 
Kryńska-Cieśla, Andrzej Mieczkowski, Ireneusz Nieckarz, Władysław Nowikowski, Marta 
Agnieszka Owczarek, Roman Piotr Szewczyk, Andrzej Zacharczyk 
NIEOBECNI (1) 
Krzysztof Cybul 
 
Ad.7  Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia planu pracy Rady Miejskiej w Rynie na 2021r.    
          Druk 3 
 
Pan J. Brant - Przewodniczący Rady Miejskiej – poinformował, że od radnego Pana W. 
Nowikowskiego otrzymał maila następującej treści :  
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„ Proponuję wykreślenie ostatniego zdania z treści załącznika stanowiącego plan pracy Rady  w 
brzmieniu – Zastrzega się możliwość przesunięcia terminów i tematyki posiedzeń. Ponieważ treść 
załącznika stanowi integralną część projektu uchwały, więc w momencie wejścia w życie uchwały, 
która staje się aktem prawa miejscowego, lokalnego, dokonywania zmian w jej treści, a taką 
zmianą treści byłyby  przesunięcia terminów i tematyki jest uprawniona wyłącznie Rada Miasta. 
Natomiast Rada Miasta zmian uchwał, a także ich treści, w całości lub części,  może dokonywać w 
każdym momencie, kiedy uzna to za konieczne. Więc wskazane wyżej zdanie, jako swego rodzaju 
„ zabezpieczenie” w treści załącznika stanowiącego projekt uchwały jest całkowicie zbędne.” 
 
Pan J. Brant - Przewodniczący Rady Miejskiej – poinformował, że zapis ten został dodany dla 
pewnego  bezpieczeństwa, żeby można było zmieniać terminy z wielu względów. Przypomniał, że 
paragraf 26 Statutu Gminy mówi o tym, że Rada Miejska pracuje według planu pracy lub w 
terminach wyznaczonych przez Przewodniczącego. Terminy posiedzeń Rady Miejskiej wyznacza 
Przewodniczący Rady. Natomiast, co do tematyki, te tematy pozostają i one się nie zmieniają.  
Na takim samym stanowisku stoi Biuro Prawne obsługujące Radę, bo najistotniejsze w pracach 
Rady jest to, aby zaplanowane tematy zostały Radzie przedstawione. Natomiast, co do terminów, 
to decyduje o tym Przewodniczący Rady. Stwierdził, że ten zapis nie ma większego, jeśli chodzi o 
pracę Rady. Natomiast Przewodniczącemu daje możliwość, że w zależności od możliwości, od 
tego na co pozwala prawo. Przypomniał, że na początku tego roku zostały wprowadzone takie 
obostrzenia covidowe, że nie mogliśmy się spotykać.  
 
Pani M. Chyła – Zastępca Burmistrza MiG - poinformowała, że Komisje:  
1/ Rozwoju Gospodarczego, Finansów, Rolnictwa i Turystyki 
2/ Oświaty, Kultury i Sportu 
3/ Bezpieczeństwa Publicznego, Spraw Socjalnych i Zdrowia 
pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały w sprawie przyjęcia planu pracy Rady Miejskiej w Rynie 
na 2021r. Druk 3 
 
Pan J. Brant - Przewodniczący Rady Miejskiej - poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie  
przyjęcia planu pracy Rady Miejskiej w Rynie na 2021r. Druk 3 
 
W wyniku przeprowadzonego głosowania uchwała została podjęta większością głosów  
Uchwała Nr XXVII/209/20 stanowi załącznik nr 12 do niniejszego protokółu. 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (13) 
Zbigniew Biziewski, Beata Barbara Bojarska, Juliusz Sebastian Brant, Elza Natalia Fitza, 
Małgorzata Jabłońska, Krzysztof Zdzisław Jarosz, Jolanta Danuta Kołakowska, Joanna Wioletta 
Kryńska-Cieśla, Andrzej Mieczkowski, Ireneusz Nieckarz, Marta Agnieszka Owczarek, Roman 
Piotr Szewczyk, Andrzej Zacharczyk 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 
Władysław Nowikowski 
NIEOBECNI (1) 
Krzysztof Cybul 
 
Ad.8 Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia planu pracy Komisji Rewizyjnej Rady    
         Miejskiej  w Rynie na 2021r. Druk 4 
 
Pan J. Brant - Przewodniczący Rady Miejskiej - poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie 
zatwierdzenia planu pracy Komisji Rewizyjnej Rady  Miejskiej  w Rynie na 2021r. Druk 4 
 
W wyniku przeprowadzonego głosowania uchwała została podjęta jednogłośnie, w obecności 14 
radnych.  
Uchwała Nr XXVII/210/20 stanowi załącznik nr 13 do niniejszego protokółu. 
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Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (14) 
Zbigniew Biziewski, Beata Barbara Bojarska, Juliusz Sebastian Brant, Elza Natalia Fitza, 
Małgorzata Jabłońska, Krzysztof Zdzisław Jarosz, Jolanta Danuta Kołakowska, Joanna Wioletta 
Kryńska-Cieśla, Andrzej Mieczkowski, Ireneusz Nieckarz, Władysław Nowikowski, Marta 
Agnieszka Owczarek, Roman Piotr Szewczyk, Andrzej Zacharczyk 
NIEOBECNI (1) 
Krzysztof Cybul 
 
Ad.9 Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia planów pracy stałych Komisji Rady Miejskiej   
        w Rynie na 2021r. Druk 5 
 
Pan J. Brant - Przewodniczący Rady Miejskiej - poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie 
przyjęcia planów pracy stałych Komisji Rady Miejskiej w Rynie na 2021r. Druk 5 
 
W wyniku przeprowadzonego głosowania uchwała została podjęta jednogłośnie, w obecności 14 
radnych.  
Uchwała Nr XXVII/211/20 stanowi załącznik nr 14 do niniejszego protokółu. 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (14) 
Zbigniew Biziewski, Beata Barbara Bojarska, Juliusz Sebastian Brant, Elza Natalia Fitza, 
Małgorzata Jabłońska, Krzysztof Zdzisław Jarosz, Jolanta Danuta Kołakowska, Joanna Wioletta 
Kryńska-Cieśla, Andrzej Mieczkowski, Ireneusz Nieckarz, Władysław Nowikowski, Marta 
Agnieszka Owczarek, Roman Piotr Szewczyk, Andrzej Zacharczyk 
NIEOBECNI (1) 
Krzysztof Cybul 
 
Ad.10  Podjęcie uchwały w sprawie przeznaczenia do sprzedaży nieruchomości   
            niezabudowanych, oznaczonych nr 95/15, nr 95/16, nr 95/17, nr 95/18, nr 95/19  
            i nr  95/20  położonych na terenie miasta Ryn. Druk 6 
 
Pan J. Filipek – Burmistrz MiG – przedstawił projekt uchwały dotyczący przeznaczenia do 
sprzedaży działek z przeznaczeniem pod zabudowę mieszkaniową jednorodzinną i usługi 
nieuciążliwe.  
 
Pani M. Chyła – Zastępca Burmistrza MiG - poinformowała, że Komisja  Rozwoju Gospodarczego, 

Finansów, Rolnictwa i Turystyki  pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 
Pan J. Brant - Przewodniczący Rady Miejskiej - poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie 
przeznaczenia do sprzedaży nieruchomości niezabudowanych, oznaczonych nr 95/15, nr 95/16, nr 
95/17, nr 95/18, nr 95/19 i nr  95/20  położonych na terenie miasta Ryn. Druk 6 
 
W wyniku przeprowadzonego głosowania uchwała została podjęta jednogłośnie, w obecności 14 
radnych.  
Uchwała Nr XXVII/212/20 stanowi załącznik nr 15 do niniejszego protokółu. 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
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Wyniki imienne: 
ZA (14) 
Zbigniew Biziewski, Beata Barbara Bojarska, Juliusz Sebastian Brant, Elza Natalia Fitza, 
Małgorzata Jabłońska, Krzysztof Zdzisław Jarosz, Jolanta Danuta Kołakowska, Joanna Wioletta 
Kryńska-Cieśla, Andrzej Mieczkowski, Ireneusz Nieckarz, Władysław Nowikowski, Marta 
Agnieszka Owczarek, Roman Piotr Szewczyk, Andrzej Zacharczyk 
NIEOBECNI (1) 
Krzysztof Cybul 
 
Ad.11 Podjęcie uchwały w sprawie wyznaczenia obszaru i granic Aglomeracji Ryn. Druk 7 
 
Pani M. Chyła – Zastępca Burmistrza MiG – poinformowała, że aglomeracja została wyznaczona 
na podstawie uchwały Sejmiku Województwa Warmińsko-Mazurskiego w 2010r., następie 
zmieniona w 2015r. Jednakże zgodnie z art. 565 ustawy prawo wodne wszystkie dotychczasowe 
akty prawa miejscowego, w tym uchwały wyznaczające aglomeracje, zachowują moc nie dłużej niż 
do dnia 31 grudnia 2020r. W związku z powyższym wystąpiła potrzeba podjęcia stosownej 
uchwały i wyznaczenia nowej aglomeracji, ze szczególnym, uwzględnieniem aktualizacji 
równoważnej liczby mieszkańców.  
Na podstawie dokonanego przeglądu obszaru i granic aglomeracji Ryn wyznaczona została 
równoważna liczba mieszkańców  dla aglomeracji Ryn, która wynosi 8119. Planowana jest budowa 
3,5 km sieci kanalizacji sanitarnej w obrębie ulic Warmińskiej oraz Spacerowej, co spowoduje iż 
stopień skanalizowania wyniesie 99,6 %. Obszar i granice aglomeracji pozostają bez zmian. 
Zgodnie z art. 87 ust. 1 Prawa wodnego projekt niniejszej  uchwały został uzgodniony z 
Dyrektorem Zarządu Zlewni w Giżycku Państwowego Gospodarstwa Wodnego Wody Polskie oraz 
Regionalnym Dyrektorem Ochrony Środowiska w Olsztynie. 
 
Pan J. Filipek – Burmistrz MiG – dodał, że chcielibyśmy wykonać kanalizację na ogrodach 
działkowych i cały czas są przygotowywane dokumenty. Chcemy też uzyskać  porządne pieniądze 
na jej wykonanie. Te ogrody działkowe są już raczej takim małym ośrodkiem wypoczynkowym i 
jeżeli z tym nic nie zrobimy , to Jez. Ołów może zostać zniszczone. 
 
Pani M. Chyła – Zastępca Burmistrza MiG - poinformowała, że Komisja  Rozwoju Gospodarczego, 

Finansów, Rolnictwa i Turystyki  pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 
Pan J. Brant - Przewodniczący Rady Miejskiej - poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie 
wyznaczenia obszaru i granic Aglomeracji Ryn. Druk 7 
 
W wyniku przeprowadzonego głosowania uchwała została podjęta jednogłośnie, w obecności 14 
radnych.  
Uchwała Nr XXVII/213/20 stanowi załącznik nr 16 do niniejszego protokółu. 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (14) 
Zbigniew Biziewski, Beata Barbara Bojarska, Juliusz Sebastian Brant, Elza Natalia Fitza, 
Małgorzata Jabłońska, Krzysztof Zdzisław Jarosz, Jolanta Danuta Kołakowska, Joanna Wioletta 
Kryńska-Cieśla, Andrzej Mieczkowski, Ireneusz Nieckarz, Władysław Nowikowski, Marta 
Agnieszka Owczarek, Roman Piotr Szewczyk, Andrzej Zacharczyk 
NIEOBECNI (1) 
Krzysztof Cybul 
 
Ad.12 Podjęcie uchwały w sprawie zmian budżetu Gminy Ryn na 2020r. Druk 8 
 
Pani A. Kozłowska-Budka – Skarbnik Gminy – przedstawiła projekt uchwały. 
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Pani M. Chyła – Zastępca Burmistrza MiG - poinformowała, że Komisja  Rozwoju Gospodarczego, 
Finansów, Rolnictwa i Turystyki  pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 
Pan J. Brant - Przewodniczący Rady Miejskiej - poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie 
zmian budżetu Gminy Ryn na 2020r. Druk 8 
 
W wyniku przeprowadzonego głosowania uchwała została podjęta jednogłośnie, w obecności 14 
radnych.  
Uchwała Nr XXVII/214/20 stanowi załącznik nr 17 do niniejszego protokółu. 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (14) 
Zbigniew Biziewski, Beata Barbara Bojarska, Juliusz Sebastian Brant, Elza Natalia Fitza, 
Małgorzata Jabłońska, Krzysztof Zdzisław Jarosz, Jolanta Danuta Kołakowska, Joanna Wioletta 
Kryńska-Cieśla, Andrzej Mieczkowski, Ireneusz Nieckarz, Władysław Nowikowski, Marta 
Agnieszka Owczarek, Roman Piotr Szewczyk, Andrzej Zacharczyk 
NIEOBECNI (1) 
Krzysztof Cybul 
 
Ad.13 Podjęcie uchwały w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Ryn  
           na lata  2020-2027. Druk  9 
 
Pani A. Kozłowska-Budka – Skarbnik Gminy – przedstawiła projekt uchwały ze zmianami. 
 
Pani M. Chyła – Zastępca Burmistrza MiG - poinformowała, że Komisja  Rozwoju Gospodarczego, 
Finansów, Rolnictwa i Turystyki  pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 
Pan J. Brant - Przewodniczący Rady Miejskiej - poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie 
zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Ryn na lata  2020-2027. Druk  9 ze zmianami 
 
W wyniku przeprowadzonego głosowania uchwała została podjęta jednogłośnie, w obecności 14 
radnych.  
Uchwała Nr XXVII/215/20 stanowi załącznik nr 18 do niniejszego protokółu. 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (14) 
Zbigniew Biziewski, Beata Barbara Bojarska, Juliusz Sebastian Brant, Elza Natalia Fitza, 
Małgorzata Jabłońska, Krzysztof Zdzisław Jarosz, Jolanta Danuta Kołakowska, Joanna Wioletta 
Kryńska-Cieśla, Andrzej Mieczkowski, Ireneusz Nieckarz, Władysław Nowikowski, Marta 
Agnieszka Owczarek, Roman Piotr Szewczyk, Andrzej Zacharczyk 
NIEOBECNI (1) 
Krzysztof Cybul 
 
Ad.14 Sprawy różne, wolne wnioski i informacje.    
 
Pan J. Brant - Przewodniczący Rady Miejskiej – poinformował, że wpłynęło pytanie od radnego 
Pana I. Nieckarza, czy już coś wiadomo na temat projektu Polska-Litwa. 
 
Pan J. Filipek – Burmistrz MiG – odpowiedział, że na razie  nie udało się uzyskać dofinansowania. 
 
Pan J. Filipek – Burmistrz MiG – złożył serdeczne podziękowania Pani Burmistrz, Pani Skarbnik za 
sprawne i merytoryczne prowadzenie wszystkich spraw w urzędzie podczas jego ponad 
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dwumiesięcznej nieobecności. Podziękował również pracownikom. Wielu z nich było na 
kwarantannie, wielu pracowników też zachorowało na Covid. Dodał, że był to trudny czas dla 
urzędu, ale wszyscy znakomicie wywiązali się ze swoich obowiązków.  
Dlatego cieszy się, że taka drużyna, ekipa pracuje u nas w urzędzie. Wyraził nadzieję, że nic 
podobnego się już nie wydarzy, że wszystko przejdzie bez większych problemów.  
Poinformował, że powołał Panią M. Chyła na stanowisko Zastępcy Burmistrza MiG ponieważ było 
to niezbędne dla prawidłowego funkcjonowania urzędu. 
Podziękował też, za wyrazy wsparcia, które napływały do niego w trakcie jego leczenia. 
 
Pan J. Brant - Przewodniczący Rady Miejskiej – ze swojej strony podziękował pracownikom 
obsługującym sesje, które po raz pierwszy w historii odbywały się w takim formacie, jak obecnie. 
Stwierdził, że kończy się rok dla wielu osób dziwny, przykry. Dlatego z okazji nadchodzącego 
Nowego Roku życzy wszystkim, abyśmy wrócili do normalności. Dodał, że sama choroba w sobie 
jest chorobą ciężką, bo to co się wydarzyło u Pana Burmistrza jest obrazem przedstawiającym, jak 
może przebiegać taka choroba. Wiele osób ciężko też psychicznie przeżywa to, że jest się  
zamkniętym w domu, że nie można wyjść, spotkać się, funkcjonować normalnie. Dotyczy to 
zwłaszcza osób starszych, które potrzebują naszej pomocy. Dlatego, zachęcił też do współpracy z 
naszym ośrodkiem pomocy. Życzył raz jeszcze, aby ten przyszły rok był już normalnym rokiem, 
żeby te święta były dla wszystkich przyjemne, żebyśmy mogli się spotkać w zdrowiu, mimo tych 
obostrzeń, które zostały na nas nałożone. Życzył wszystkim wszystkiego dobrego. 
 
Pan J. Filipek – Burmistrz MiG – dołączył się do tych życzeń i życzy również wszystkim zdrowia 
bo, jak będzie zdrowie, to będzie wszystko, a z pozostałymi rzeczami sobie poradzimy. Stwierdził, 
że nikt nie przewidywał, że ten rok będzie taki zwariowany, że będzie taka sytuacja, że mówimy do 
pustych krzeseł. Życzył, abyśmy w przyszłym roku wrócili do normalności oraz , aby nadchodzący 
rok był znacznie lepszy. Przestrzegł przed antykowidowcami, którzy mówią, że choroby nie ma. On 
to przeżył, widział. Nie jest prawdą, że umierają tylko osoby starsze. Umierają ludzie w różnym 
wieku, dlatego trzeba się chronić na ile jest to możliwe. Podkreślił, że są szczepionki wiec jest 
nadzieja, że wrócimy do normalności. 
 
Pan J. Brant - Przewodniczący Rady Miejskiej – poinformował, że wpłynęły również życzenia od 
Pani M. Jabłońskiej, Pani J. Kołakowskiej. 
Pan J. Brant - Przewodniczący Rady Miejskiej – w imieniu wszystkich radnych, życzył wszystkim 
spokojnych świąt.  
 
Ad.15 Zamknięcie posiedzenia.                           
 
W związku z wyczerpaniem porządku obrad XXVII sesji Rady Miejskiej w Rynie Przewodniczący 
Rady zamknął obrady. 
 

Protokółowała:                                                    Przewodniczący Rady Miejskiej w Rynie  

Bożena Dybała                                                                     Juliusz Brant 

 

 

  

 

 

 


